
Generalforsamling den 23.april 2014. 
 
Gert Hedegård blev valgt som dirigent og konstaterede at 

generalforsamlingen var lovlig indvarslet. 
  
Formandens beretning 

 
Der er foretaget kote opmåling af diget, der var flere steder hvor det var nødvendigt 

at pålægge mere muld. 
 
Diget er klippet to gange i 2013. 

 
Diget blev sat på prøve den 6. dec. 2013 (stormflod) der blev målt op til 1,55 cm over 

daglig vande. 
 
 Vi havde vagt på hele natten, vandet blev presset under vejen og kom ud ved vingen 

på nordsiden (spjæld lukket). 
 

Der var fare for at vejen ville blive skyllet væk og vandet frit kunne løbe ind i 
sommerhusområdet med oversvømmelse til følge. Entreprenør Thorborg blev 
rekvireret, og der blev fyldt 14 m3 ler og muld på ved rørgennemføringen på 

sydsiden, for at standse vandet. 
 

Land og Plan blev bedt om at revurdere arbejdet omkring. rørføring / spunsvæg / vej. 
 

Efterfølgende er der støbt omkring spunsvæg / vinge på sydsiden. 
 
Vi har forhørt os om, hvem der er ansvarlig/ økonomisk hvis der sker noget med 

rørføring / vej. 
 

Der er svar fra L P at der er 5 års garanti på arbejdet. 
 
Hedensted kommune har modtaget klage fra nogle beboere på Kirkholmvej, som ikke 

mener digelaget har håndteret stormfloden den 6.dec.2013 på rette måde. 
 

Digelaget har modtaget kopi af klagen, som vi har svaret på til kommunen, men vi 
har endnu ikke fået svar. 
 

Diget er blevet forstærket ved overkørslen til gl. campingplads. 
 

Diget vil blive klippet 3 gange i 2014. 
 
Døde Å vil blive renset op og der sættes ekstra tråd på hegnet ved Rårup Å for at 

spærre af til diget. 
 

Kote pæle sættes op på begge sider af spunsvæggen for at måle vandstanden. 
Beretning godkendt. 
  

Regnskab og Budget godkendt. 



  
Kontingent uændret 

  
Valg: Carsten Laursen og Preben Walther blev genvalgt 
  

Valg af suppleanter: Stephan Hoyos og Kim Tryk blev genvalgt 
  

Valg af revisor: Niels Lonnebjerg blev genvalgt 
  
Indkomne forslag: Ingen 

  
Eventuelt: Der var debat om græsslåningen skulle være 2 eller 3 gange årligt. 

Bestyrelsen har bestilt 3 gange i 2014. 
  
Generalforsamlingen havde 24 deltagere og var slut kl. 20.15. 

 


